

TMC2026 演讲摘要提交要求

演讲企业需按如下要求提供摘要：

1. 摘要无需进行大篇幅概述和一般性背景介绍，请突出问题、目标、方法、创新点、价值、结果或结论。
2. 每篇摘要原则上只能分享一项技术。
3. TMC 委员会专家对摘要进行评审，评审结果作为是否接受演讲的重要依据。
4. 评分较高的摘要将有机会呈现在组委会微信公众号的会前预热推文中。
5. 组委会将在会前检查演讲报告与摘要的一致性。
6. 为提升客观性，油品企业请勿在摘要题目及全文提及企业或产品名称。

摘要语言及字数

1. 中文字数：550-850 字，必须提交
2. 英文单词：350-550 词

摘要必须包含如下内容，格式不限：

1. 报告题目
2. 关键词（约 5 个）
3. 研究和/或工程问题、目标
4. 研究和/或工程方法
5. 新颖性、创新性和独特性
市场、战略、技术、经济和/或实用性价值（最好有数据支撑）
案例分析（最好有数据支撑）
6. 主要结果/结论
7. 报告要求在国内未演讲过。若在国外演讲过的，要求有新的内容/进展，并请在文中指出
8. 演讲要点（3-4 条）
 - * 演讲要点不是关键词
 - * 是演讲主要内容的概括，最好体现主要技术创新点和价值，每条要点不多于 25 字，总字数不超过 85 字
 - * 将发布在组委会微信公众号的专题推文中

Requirement for Presentation Abstract Submission

Please provide presentation abstracts according to the following requirements

1. There is no need for extensive overview and general background introduction, please highlight the problems, objectives, innovations, values, results or conclusions.
2. Only introduce one technology/product in each abstract/speech.
3. TMC Technical Committee will decide whether to accept the presentation by abstract reviewing.
4. High-score abstract will have the opportunity to be featured in pre-event promotional articles on official WeChat account.
5. Organizing Committee will review the submitted presentation PPT to check the advertisement content and its consistency with the abstract.
6. To enhance objectivity, oil and petrochemical enterprises are to avoid the inclusion of specific company or product names in any abstract titles or text.

Language and word count

Chinese charters: 550-850

English words: 350-550

The abstract must include the following content, with no specific format required

1. Presentation title
2. Key words (about 5 key words)
3. Research or/and Engineering questions/objectives
4. Research or/and Engineering methodology
5. *Novelty, innovation and uniqueness
 - *Market, strategy, technology, economic and/or practical value (better with data)
 - *Case study (better with data)
6. Conclusion
7. It is required that this article hasn't been presented/published in China. New development required if published outside China. Please indicate the new development if published outside China.
8. Key points (3-4 items) * The key points are summaries of abstract main content, preferably highlighting the main technological innovations and value. Each key point should ideally be no more than 25 words, no more than 85 words totally.

TMC2026 演讲摘要评审标准

评审标准

TMC 委员会专家将从行业的角度，分别针对以下 3 项标准进行评分，采取 0-5 分制。3 项评分之和即为摘要总分。每篇摘要至少由三位评委评审打分，所有评委评出的总分的平均值为该篇摘要的“最终评分”。

1. 新颖、创新和独到性 (0 分为差, 5 分为优秀)
2. 市场、战略、技术、经济和/或实用性价值 (0 分为差, 5 分为优秀)
3. 商业宣传成分 (0 分为全部是商业宣传, 5 分为看不出含商业宣传)

分值标准

1. $12 \leq \text{最终评分} \leq 15$ 分: 推荐演讲
2. $10 \leq \text{最终评分} < 12$ 分: 建议修改后演讲, 视情况有可能需要二次评审
3. $0 \leq \text{最终评分} < 10$ 分: 不建议演讲

注: 以上的分值范围可能根据评分情况及整体平均分适当调整

截止日期

2026. 2. 10 提交演讲赞助申请及摘要 (有机会获得 VIP 免费参会名额, 早提交早评审)

2026. 3. 15 提交演讲赞助申请及摘要 (逾期提交将不能保证参加评审及现场演讲)

Speech Abstract Review Criteria

Evaluation Criteria

Experts of TMC technical committee will score each of the above three criteria from the relevant industry. The scoring system is from 0-5. Adding up the scores of the above three items to get the "total score". Each abstract should be reviewed by at least three experts of TMC technical committee, and the average score is the "final score" for the abstract.

1. Novelty, innovation and uniqueness (0 is poor and 5 is excellent)
2. Market, strategy, technology, economic and/or practical value (0 is poor and 5 is excellent)
3. Advertisement content (5 is no advertisement content, 0 is full of advertisement content.)

Scoring and Abstract Classification

$12 \leq \text{Final Score} \leq 15$, Recommended for speech

$10 \leq \text{Final Score} < 12$, Revise for further review

$0 \leq \text{Final Score} < 10$, Not acceptable

Note: The above scoring ranges may be adjusted appropriately based on the actual situation and overall average score.

Deadlines

2026.2.10 Application for speech with abstract (for extra complimentary VIP registration opportunity)

2026.3.15 Application for speech with abstract (Participation in the review and on-site presentation cannot be guaranteed for late submissions.)